
Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testülete 212025. (lll. 19.)jegyzőkönyve

Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testületének

2/2025.

JEGYZÖKÖNYVE

Készült: 2025. március I9-én 1600 órai kezdettel megtartott képviselő-testületi ülésről

Ülés helye: Faluház tárgyalóterme, 2657 Tolmács, Sport utca I.

Az ülés vezetője: Dávid Martin polgármester

Jelen vannak: Dávid Martin
Gyuricza Gergő

Dudásné Rudnai Krisztina
Orbán Mónika
Miklósi László
dr. Szabó Letícia Ágnes

polgármester
alpolgármester
képviselő

képviselő

képviselő

jegyző

Dávid Martin polgármester:
Kőszöntöm a megjelent képviselőket és a jegyző asszonyt. Tájékoztatok mindenkit, hogya
jegyzőkönyvelkészitéséhez hangfelvétel készül a képviselő-testületi ülésről.

Megállapítom, hogy az 5 fő képviselő-testületi tagból 5 fó jelen van, így az ülés
határozatképes és azt megnyitom.
Javaslom, hogy a jegyzőkönyv hítelesítője Miklósi László képviselő legyen.

A jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta.

A képviselő-testület a napirendeket 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadta, és az alábbi
napirendeket tárgyalja:

Napirend

I. Tájékoztatás az elöző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, eseményekről

2. Az avar és kerti hulladék égetésének szabályairól szóló rendelet módosítása
(Előterjesztő: Dávid Martin polgármester)

3. "Tolmácsért" Közalapítvány jogutód nélküli megszüntetése
(Előterjesztő: Dávid Martin polgármester)

4. Tolmács község vizkárelháritási terv elkészítésére beérkezett árajánlat elbirálása
(Előterjesztő: Dávid Martin polgármester)

5. Szabadság utcában 6 db fa kivágása
(Szóbeli előterjesztő: Dávid Martin polgármester)

EGYEBEK
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1.1 AKTUÁLIS NAPIRENDEK

212025. (III. 19.)jegyzőkönyve

1. napirend: Tájékoztatás az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről,

eseményekről

Dávid Martin polgármester
Februárban volt egyeztetés az éves programtervvel kapcsolatban a közösségi ház vezetővel.

Itt annyi újdonság van, hogy május 3-án lesz a családi nap, augusztus 9-I O-én lesz a falunap,
a motoros napot is beirtuk, mint program, bár nem mi vagyunk a szervezők. Május utolsó
vasárnapján lesz a gyereknap és a hagyományoktól eltérően kicsit korábbra tennénk a szüretet
szeptember 20-ára, akkor talán még jobb idő lesz. Falunappal kapcsolatban még februárban
megkeresett Loksa Levente, hogy segítene összeállitani a programot, kértem is tőle

árajánlatot, nettó 3 millió forint értékben, majd ezt továbbítom nektek, hogy mit tartalmaz.
Illetve Katona Andrásék is foglalkoznak rendezvény szervezéssel, tőlük is kértem ajánlatot.
Az még nem érkezett meg, küldöm mindkettőt nektek is, amint megvan. A kérdésem az lenne,
hogya 3 millió forint felső határnak megfelel-e?

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Az attól függ, hogy mi van benne! Legyen ősszehasonlítható a két ajánlat.

Orbán Mónika képviselő:

Így van! Mit tartalmaz?

Miklósi László képviselő:

Mi lesz benne?

Dávid Martin polgármester
Rendben, akkor majd továbbitom nektek és visszatérünk rá.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Hasonló programterv van bennük?

Dávid Martin polgármester:
Igen, én úgy kértem, szombat egy aktivabb nap lenne, ifjúsági programokkal, sport
rendezvényekkel, délután 2-3 fellépővel, korosztályonként elosztva, este pedig Dj.
szolgáltatná a zenét. Vasárnap ünnepi szentmise és hagyományőrzéssel kapcsolatos
programok lennének. Népi fellépőkkel, illetve egy ebéddel várjuk, vendégeljük meg a
lakosságot.

Miklósi László képviselő:

Ez igy nagyon korrekt!

DudáS/lé Rudnai Krisztina képviselő:

Az atyával nem lehetne megbeszélni, hogy szabadtéri misét tartson a Kastély kertben?

Dávid Martin polgármester:
Erre még nem gondoltam, de beszélek az atyával.

Orbán Mónika képviselő:

Ez jó őtlet! Akkor szerintem tőbben részt vennének rajta.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:
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A délután folyamán esetleg lehetne egészségügyi szűrés is a résztvevőknek.

Dávid Martin polgármester:
Igen, erre gondoltam már én is.

Gyuricza Gergőalpolgármester:
Milyen sport programok lesznek?

Dávid Martin polgármester:
Kispályás focira gondoltunk a salakpályán, illetve a környékbeli edzőkkel egyeztetve egy
bemutatót vagy nyílt órát tartani pl: zumba, alakformáló torna.
Még február 21-én a nőtincsi polgármesterrel, Hugyecz Ádámmal beszélgettünk, egyeztettünk
a pályázatok kapcsán, ugye eddig is ő kezelte a pályázatainkat és ezután is vele fogunk együtt
dolgozni. A lehetőségeinket beszéltük át. Két aktuális pályázatban tudnánk részt venni, az
egyik a külterületi utak felújítása, illetve civil szervezeteknek van kiírt pályázat. A külterületi
utak kapcsán először az Ipari útra gondoltam, de aztán el is vetettem, mert előfinanszírozni

kell és csak 1-2 év múlva, ahogy a pályázat lezárul, akkor kapjuk vissza a pénzt. A betervezett
tartalékunk rá is menne és, ha a csatornázás kapcsán valami kőltség felmerülne, nem tudnánk
mihez nyúlni. Ezt a mai napon újra átbeszéltük Ádámmal, ő elkészítette tavaly erre a pályázati
anyagot, kb. 20-25 millió forint és az 50%-át mégis előfinanszíroznák, 5%-os önerő mellett.
Így már szerintem vállalható a belefektetendő összeggel.

Dudásné Rudnai Krisztina képyiselő:

Milyen külterületi utaink vannak még?

Dávid Martin polgármester:
Sziluska utca fölött van egy földút Borsosberény felé, Diósjenő felé is van utunk, A Szurdok
utca vége is külterületi út.

Gyuricza Gergő alpolgármester:
Aszfaltozott utat kell csinálni?

Dávid Martin polgármester:
Lehet aszfaltos és szórt köves utat is csinálni. Ezek alapján erre mindenképpen pályázzunk
szerintem!

Gyuricza Gergőalpolgármester:
A civil szervezeteknél mire lehet pályázni?

Dávid Martin polgármester:
Két egyesületűnk, polgár- és sportegyesület van, illetve egy közalapítvány. A polgárőrség

nem működik aktívan, Rotter Szilvia vezeti, aki le is akar mondani és bankszámlájuk sincsen.
Ott egy alakuló ülést követően új választott elnökkel, bankszámlanyitással lehetne csak
pályázni. A sportegyesületnél van vezetőnk, de nincs bankszámlánk, illetve újra is kellene
választani, mert lejárt a mandátuma. Itt is össze kell hívni az embereket és ülést kellene
tartani. Hajnis Károly a jelenlegi elnök, ö nyitott lenne rá, hogy újra élesszük az egyesületet.
Csak ez is több időt, munkát igényel. A pályázat benyújtásának határideje pont ma van, ennél
az alapítvány nem pályázhatott, így lecsúsztunk róla, de a választások előtt szerintem még
lesz lehetőségünk. Addigra rendbe kell tenni a sportegyesületet.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

A nyugdíjas klub nem akar egyesület lenni?
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Dávid Martin polgármester:
Ezt nem tudom miért nem hivatalos kJubként működnek.

Miklósi László képviselő:

Szerintem nincs, aki ezt levezényelné náluk.

212025. (JII.19.) jegyzőkönyve

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Az új vezetővel lehetne erről beszélni. A pályázatok miatt előnyös lenne.

Dávid Martin polgármester:
Három különböző könyvelő látja el a feladatokat az egyesületeknél és alapítványnál, azt is
egy kézbe kellene helyezni és még könnyebb dolgunk lenne. Felírom ezt is a teendők közé.
Volt két farsangi eseményünk, az influenzajárványtól eltekintve jól sikerült mindkettő.

Esetleg össze lehetne vonni egy hétvégére a két eseményt. Fel lehetne délután vonulni a
faluban, majd egy táncházzal indítanánk asportcsarnokban.

Orbán Mónika képviselő:

Igen, az úgy jobb lehetne.

Dávid Martin polgármester:
Érkezett még hozzám februárban egy úr, Kós Bertalan, aki műszaki vizsga állomást szeretne
nyitni a környéken. Össze is kötöttem őt a jelenlegi csarnok tulajdonosokkal.
Március elején volt egy lakossági egyeztetésem a Szurdok utca lakóival, ők kérték, hogy
tájékoztassam őket a csatornázási munkálatokkal kapcsolatban. Ott is szóba került, hogy a
Szurdok utca végét is lekőveznénk, de végül az el lett vetve, mert nehezebben megoldható. A
Colas Alterra Zrt-vel abban állapodtunk meg, hogy a lakók minden nap be fognak tudni jutni
az utcába.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Tényleg nem az út kőzepét fogják felvágni végül?

Dávid Martin polgármester:
Nem, az út jobb oldalát. Illetve keresztbe is fogják vágni.

Miklósi László képviseLő:

Egyébként az összes utcát keresztbe is vagdossák!

Dudásné Rudnai Krisztina képviseLő:

Nem! A Szabadság utcában nagyon szépen dolgoznak és nem vágják keresztbe az utat.

Dávid Martin polgármester:
Március l4-én Nagyorosziban voltam délelőtt a megemlékezésen, illetve délután itt volt
Tolmácson a megemlékezés, koszorúzás. Ezúton is bocsánatot kérek azoktól, akiket
megbántottam azzal, hogy nem szólt a székely himnusz a megemlékezésen.
Berkenyén voltam még a hétvégén, Vidékfejlesztési pályázat indul, aminek az alapfeltétele,
hogy több település együttesen pályázhat. Erről volt ma tájékoztató a polgárrnesterek
találkozóján is. Erről egyeztettem a berkenyei és diósjenei polgárrnesterrel. A diósjenei
polgármesternek van egy olyan elképzelése ezzel kapcsolatban, hogy az eszköztárát bővítené,

ipari méretű kőtörőt és ahhoz szűkséges kiegészítőket (trélert, nagy traktort, melegaszfaltozó
gépet) szeretne vásárolni. Nekem jelenleg nincs ötletem, hogy mit lehetne és a csatornázás
mellett időm sincs ezzel jobban foglalkozni, de az ötletüket támogatom.
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Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Minek kellenek egy önkonnányzatnak ilyen eszközök?

212025. (111.19.) jegyzőkönyve

Dávid Martin polgármester:
Náluk lényegesen több önkonnányzati dolgozó és közmunkás van foglalkoztatva, mint
nálunk, igy lenne a gépekre emberük. Az elképzelése pedig az lenne, hogy a !<ülterületi
fóldutak mellett lerakott kö és sitt kupacokat átdolgoznák útalappá. Ez szerintem nagyon jó
ötlet. A jövőben keletkezö sittet is át tudják majd dolgozni és javítani tudják a külterületi utak
állapotát ezzel. Ezeket az eszközöket mi is igénybe tudnánk venni, mint konzorciumi tag. A
fenntartási költségekre kérdeztem még rá, hogy abba be kell-e szállnunk, de ezt ök vállalják.
Én támogatom, hogy melléjük álljunk, idönkbe, pénzünkbe nem kerül.
A rétsági polgármester is kérte, hogy üljünk le a pályázat kapcsán beszélni, tennészetesen
vele is átnézzük a lehetöségeket.
Ma volt a TOP Plusz pályázatokról is tájékoztatás, ott még az orvosi rendelö kapcsán
nyerhetünk is.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Ha nem is nyerünk a volt posta épületével akkor is kezdeni kellene valamit, ott megy tönkre a
falu közepén.

Miklósi László képviselő:

Igen, nagyon rossz állapotban van.

Dávid Martin polgármester:
Egyben lenne érdemes felújitani az orvosi rendelöveI.
Ma több médiai platfonntól is megkerestek, hogy az elhunyt Drozgyik Ilonáról ismertebb
nevén Horváth Roziról nyilatkozzunk, mivel tolmácsi gyökerekkel rendelkezik. Egy
megemlékezést is tartunk ma délután fél 6-kor a Kovács Géza téren.

Gvuricza Gergőalpolgármester:
Az úttisztitó gépünk megvan?

Dávid Martill polgármester:
Igen, megvan.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

A műszaki vizsgáztatás is sikerült?

Dávid MartitI polgármester:
Igen, azt is elintéztem hétfOn. Nyitva van már a Hegedűs Ferenc, igy meg tudtam csináltatni.
Ahogy kiálltam vele a tüzoltó szertárból, megsüllyedt alatta a talaj, igy most dr. Szetei
Ivánnál áll a csarnokban, megváIjuk, hogy ne legyek már mínuszok és akkor lesz használható.

További hozzászólás. kérdés. vélemény. más javaslat nem volt.

2. napirend: Az avar és kerti hulladék égetésének szabályairól szóló rendelet
módosítása

Dávid Martill polgármester:
Megkaptátok a kiküldött anyagot, egyetért mindenki az elöteIjesztettjavaslattal?
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Miklósi László képviselő:

Szerintem jó lesz.

212025. (1/1.19.) jegyzőkönyve

Gyuricza Gergőalpolgármester:
Amint közzétételre kerül a rendelet hívjuk fel a lakosság figyeimét rá, hogy továbbra is itt van
az ágdaráló, vegyék igénybe és csak tényleg szükség esetén nyújtsanak tüzet!

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Igen, és a komposztálást részesítsék elönyben! Kapnak zöld hulladékos zsákokat is abban is
lehet gyüjteni és kitenni a ház elé. Persze vannak beteg fák, amit csak eltüzelni lehet.

Gyuricza Gergőalpolgármester:
Igen, de nem azért módosítunk a rendeleten, mert a tüzelést támogatjuk.

Dávid Martin polgármester:
Igen, ezekre fel fogjuk hívni a lakosság figyelmét!

További hozzászólás, kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Dávid Martin polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki
elfogadja az avar és kerti hulladék égetésének szabályairól szóló rendelet módosítását, kérem,
kézfeltartással szavazzon!

A Képviselő-testület 5 igen szavazattai, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta a
következő rendeletét:

Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testületének2/2025. (III. 19.)
önkormányzati rendelete

az avar és kerti hulladék égetésének szabályairól szóló rendelet módositásáról

A rendelet ajegyzőkönyv mellékletét képezi.

3. napirend:"Tolmácsért" Közalapitvány jogutód nélküli megszüntetése

Dávid Martin polgármester:
Már beszéltünk róla, hogy "Tolmácsért" Közalapítvány néven be van jegyezve még egy
alapítványunk, amihez igazából semmi sem kapcsolódik, adószáma sincs. Szeretnénk
megsZÜDtetni.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Sikerült valamit kideríteni, miért lehet duplikáció?

dr. Szabó Letícia Ágnes jegyző:

Sajnos nem. Nincs semmilyen fellelhető irat róla. Az okiratokban rövid és hosszú névvel is
szerepel az alapítvány, bejegyezve pedig az egyik a Tolmács Kultúrájáért és Sportjáért
Közalapitvány-ként szerepel a másik pedig "Tolmácsért" Közalapítvány-ként. Több ügyvéd is
intézhette az alapítvány bejegyzését, módosítását 2000 és 2005 között, valószínüleg ott siklott
valami félre. Ezt szeretnénk most rendbe tenni. A nem aktív alapítványnak Hámori Imréné az
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elnöke, ki lesz jelölve egy végrehajtó és ő kér majd be dokumentumokat az alapítványról a
megsZÜlltetéshez. Sikerült beszélned vele Martin?

Dávid Martin polgármester:
Igen, hívtam őt, nem fogja meglepetésként érni.

dr. Szabó Letícia Ágnes jegyző:
Természetesen mi minden segítséget próbálunk majd megadní neki, de dokumentumokat mi
ítt nem találtunk. Az ügyvédnő hívta fel arra a figyelmünket, hogy bármi mulasztás,
nyilatkozat hiánya esetén őt személy szerint is pénzbírsággal sújthatják.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Csinálni sem egyszerü egy alapítványt, de látom megszüntetni még nehezebb.

dr. Szabó Letícia Ágnes jegyző:
Igen, mondta is az ügyvédnő, hogy minimum 6 hónap lesz az átfutása. Nem tudjuk, hogy ki
volt a könyvelő, az ügyvéd, aki akkoriban intézte, sajnos már elhunyt, ezért nem tudjuk
megkérdezni sem, hogy nála van-e esetleg valami irat az alapítvánnyal kapcsolatban.

Dudásllé Rudnai KrisztilIa képviselő:

Nem adhatta át valakinek a nála lévő dokumentumokat?

dr. Szabó Letícia Ágnes jegyző:
Nem tudom, hogy ilyen esetben mi történik az iratokkal. A cégbíróságnál biztosan kell lennie
valamilyen iratnak, hiszen be van jegyezve. Náluk még utána kérdezek.

További hozzászólás, kérdés, vélemény, javaslat nem volt.

Dávid Martin polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki
egyetért azzal, hogy a "Tolmácsért" Közalapitvány jogutód nélküli megszüntetését
kezdeményezzük, kérem, kézfeltartással szavazzon!

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta a
következő határozatot:

16/2025. (111.19.) képviselő-testületi határozat

Tolmács Község Önkormányzatának képviselő-testületemegállapítja, hogy
a "Tolmácsért" Közalapítvány a civil szervezetek bírósági nyilvántartásáról
és az ezzel összefuggő eljárási szabályokról szóló 20 II. éví CLXXXI.
törvény 59. § (I) bekezdés e) pontja szerint három éven át a célja
megvalósítása érdekében nem folytatott tevékenységet. A képviselő-testület

a "Tolmácsért" Közalapítvány jogutód nélküli megszűnését határozza el.

A képviselö-testület meghatalmazza Dr. Fabók Katalin ügyvédet, hogy a
"Tolmácsért" Közalapítvány jogutód nélküli megsZÜllésére irányuló
eljárásában a szükséges iratokat a Balassagyarmati Törvényszék felé
benyújtsa, a Balassagyarmati Törvényszék határozatát átvegye, ezzel
kapcsolatban minden szükséges cselekményt és jognyílatkozatot megtegyen.

Határidő: haladéktalanul
Felelős: polgármester
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4. napirend: Tolmács község vízkár elhárítási terv elkészítésére beérkezett árajánlat
elbírálása

Dávid Martin polgármester:
2008-ban készült a vízkár elháritási tervünk, ezt kellene most aktualizálni, frissíteni. A
költségvetésbe be is lett tervezve a munka és tűzvédelmi szabályzattal, 500.000 forint
kiadásnak, ez majd picit módosulni fog.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Csak ez az egy ajánlatunk van?

dr. Szabó Letícia Agnes jegyző:

Tavaly ősszel három cégtől kértünk be árajánlatot Borsosberénynek és Tolmácsnak is, az
egyik nem is küldött, a másik kettő közül pedig ez volt az olcsóbb. Borsosberény még ősszel

el is készíttette a vízkár elhárítási tervet ezzel a céggel. Határidőben, rendben el is készítették,
minimális utánajárást igényelt az önkormányzat részéről, abszolút korrektek voltak. Ezért
Martinnal is azt beszéltük, hogy tőlük kérjünk be egy friss árajánlatot.

Dávid Martin polgármester:
Igen és ők csak meglévő frissítésnek számolják a díjat, annak ellenére, hogy nagyon régi az
előző. A teljesen új I millió forint körül lenne.

További hozzászólás, kérdés, vélemény, javaslat nem volt.

Dávid Martin polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki
egyetért azzal, hogy az ajánlatban szereplő vállalkozóval készíttessük el a vízkár elhárítási
tervet a határozati javaslatnak megfelelően, kérem, kézfeltartással szavazzon!

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta a
következő határozatot:

17/2025. (111.19.) képviselő-testületi határozat

Tolmács Község Önkormányzatának képviselő-testülete megtárgyalta Szabó
Péter egyéni vállalkozó (5000 Szolnok, Bartók Béla út 29.) Tolmács község
vízkárelhárítási tervének elkészítésére beérkezett árajániatát és azt elfogadja.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a vállalkozót a döntésről

tájékoztassa, valamint a megbízási szerződést a vállalkozóval kösse meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

5. napirend: Szabadság utcában 6 db fa kivágása

Dávid Martin polgármester:
Az utca közepe tájékán, közterületen áll mind a 6 darab fa, amit a csatornázás miatt ki kell
vágni, ezt pótolni fogják a részünkre.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:
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Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testülete 212025. (IlI./9.) jegyzőkönyve

A Nógrádi Vegyipari Zrt melletti óriási fenyőfákkal is lehetne kezdeni valamit! Már többen
aláírást is gyűjtöttek akivágásukra.

Dávid Martin polgármester:
Igen, tudok róla, de ezt most ne ebben a napirendben tárgyaljuk meg.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Rendben.

Dávid Martin polgármester:
Most ebben döntsűnk.

További hozzászólás, kérdés, vélemény, másjavaslat nem volt.

Dávid Martin polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki
egyetért azzal, hogy a Szabadság utcában a 6db fa kivágásához hozzájáruljunk és elfogadja az
erről szóló határozati javaslatot, kérem, kézfeltartással szavazzon!

A Képviselö-testület 5 ígen szavazattai, ellenszavazat és tartózkodás nélkűl meghozta a
következő határozatot:

18/2025. (111.19.) képviselő-testületi határozat

Tolmács Község Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta a Colas
Alterra Zrt. (l 113 Budapest, Bocskai út 73.) kérelmét a Tolmács, Szabadság
utca 15. és 21. szám (Tolmács 316 hrsz.) alatti ingatlan előtti önkormányzati
tulajdonú közterületen álló 6 db szilvafa kivágására vonatkozó
előterjesztést.

A Képviselö-testület hozzájárul a 6 db szilvafa kivágásához az alábbi
feltételekkel:

a fák kivágására a vegetációs időszakot követően vagy azt megelözően
kerűlhet sor,

a fakivágás költségeit a kérelmező viseli, valamint
a kérelmezö gondoskodik a kivágott fák pótlásáról.

Határidő: értelemszerűen

Felelős: polgármester

EGYEBEK

Dávid Martin polgármester:
Van valakinek egyebe, bejelentése?

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Nincs.

Orbán Mónika képviselő:

Nekem sincs.

Dávid Martin polgármester:
Nekem még akkor lenne pár dolog. A tüz- és munkavédeImi szabályzatunkra is kértünk be
árajánlatot, ez 100.000 forint a hivatalra és 40.000 forint a Közösségi házra. Nem egy nagy
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Tolmács Község Onkormányzota Képviselő-testülete 212025. (1/1.19.) jegyzőkönyve

tétel, kértük, hogy csinálja meg Fodor László, ő csinálta az óvodáét is, így azzal is rendben
leszünk.
A játszótérre kértünk rostált, jó minőségű földet, Szarka Szabolcs fogja eltéríteni rajta, majd a
füvesítés következhet. Hajnis Robival beszélek, hogya locsolást megoldhassuk tőle. Ezután
2-3 hétre le fog kelleni zámi, az esőzések miatt nem tudom, mikor tud nekifogni Szabolcs.
Reméljük mielőbb. A fák ültetését is ide kell időzÍlenünk. Nagyobb fákat néztem, 180 cm
körülieket, 30-35 ezer forint darabja.

Orbán Mónika képviselő:

Locsoló rendszert is építünk ki rajta?

Dávid Martin polgármester:
Azt most nem, megoldjuk a locsolását.
Az Ipoly Erdő Zrt meg fog szüntetni egy faiskolát a környéken, onnan is megpróbálunk fákat
szerezni Fejes Balázs és Borka Róbert közbenjárásával. Nem tudom még, hogy milyen
méretben és mennyiségben, de fogunk kapni fákat. El kell majd értük menni és a lassan
növőket a park környékére ültethetnénk, a többit pedig még kitaláljuk addig.
A MÁV-val sikerült felvennem a kapcsolatot a volt állomás megvásárlásával kapcsolatban.
Azt írták, hogy csak különleges esetben van lehetöség arra, hogy soron kívül megkaphassuk,
megvásárolhassuk, mert nyílt aukciókon értékesítik ezeket a területeket.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Pedig ott is most jó lenne feltölteni fólddel.

Dávid Martin polgármester:
Igen, jó lenne. Megpróbálok egyeztetni velük, hogy az önkormányzatnak jó lenne az a zöld
terület. Ne idegen kézbe kerüljön.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

Nincs is elővásárlási joga az önkormányzatnak?

Gvuricza Gergőalpolgármester:
Szerintem az ilyen jellegű elővásárlási jogok csak külterületekre vonatkoznak.

Dudásné Rudnai Krisztina képviselő:

De hát állami tulajdon és bárki oda megy és megveheti?

Dávid Martin polgármester:
Én így értelmeztem, de átküldöm majd a levelet. Örültem volna, ha egyszerübben meg tudjuk
vásárolni. Nekem más nincs.

Miklósi László képviselő:

A temetőben ki lettek vágva a veszélyes fák?

Dávid Martin polgármester:
Igen, középen vágtak ki fát és metszették meg. Viszont jelezék még a lakók, hogy alul is meg
kellene metszeni őket. Ezt meg fogjuk nézni Sinka Sándorral, hogy meg tudjuk-e oldani mi
vagy ismét szakembert kell hívnunk. De intézzük.

Miklósi László képviselő:

Rendben, kőszönöm.
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Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testülete

Dávid Martin polgármester:
Valakinek még bánni egyéb?

212025. (/lI. 19.)jegyzőkönyve

További napirend és hozzászólás nem volt. A képviselő-testület a további napirendek
tárgyalását zárt ülés keretében folytatta.

~I/y
t.~('?"1: ~

Dávid Martin
polgánnester

A jegyzőkönyv hiteles.

drS b<L~A'. za o elicIa gnes
jegyző

Miklósi László
képviselő
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